

INVITATION FOR PREQUALIFICATION

دعوة للتقدم للتأهيل المسبق

The New Urban Communities Authority, the Holding Company For Water and Waste Water and the Suez Canal Authority, in their capacity as the competent public entities for the tendering and award of the sea water desalination projects, have mandated the **Sovereign Fund of Egypt** to undertake the procedures to prequalify companies interested in submitting proposals for the development of sea water desalination plants using renewable power sources - with technical assistance from the PPP Central Unit of the Ministry of Finance - and announce the request for prequalification for the sea water desalination projects which are planned to be tendered out successively. The prequalification shall be based on four (4) categories with different capacities as specified in the Request for Prequalification.

Prospective Applicants may be individual companies or consortia. The Prequalification criteria and requirements are described in the Request for Prequalification.

Persons interested in receiving the Request for Prequalification shall receive the same electronically in response to a formal request (including official contact details) sent from interested persons to the email address below:

desalrfq@sovfundegypt.com

The deadline for submission of prequalification applications is 3:00 PM Cairo time on Thursday September 22nd, 2022

قامت كل من هيئة المجتمعات العمرانية الجديدة والشركة القابضة لمياه الشرب والصرف الصحي وهيئة قناة السويس بصفتهم الجهات العامة المختصة بطرح وإسناد مشروعات تحلية مياه البحر، بتكليف صندوق مصر السيادي باتخاذ إجراءات التأهيل المسبق للشركات المتقدمة لتنفيذ محطات تحلية المياه باستخدام الطاقة المتجددة - وبدعم فني من الوحدة المركزية للمشاركة مع القطاع الخاص بوزارة المالية - والإعلان عن الدعوة للتقدم للتأهيل المسبق لمشروعات تحلية مياه البحر المخطط طرحها تباعاً. وسيتم التأهيل على أربع (٤) فئات بطاقات مختلفة كما هو محدد بمستند التأهيل المسبق.

يمكن لطالبي التأهيل أن يتقدموا في شكل شركات منفردة أو تحالفات. وقد تم توضيح كافة المعايير والمتطلبات للتأهيل بمستند التأهيل المسبق.

على الأشخاص المهتمين بتلقي مستند التأهيل المسبق تقديم طلب رسمي (يتضمن بيانات التواصل الرسمية للأشخاص المهتمين) بإرسال بريد إلكتروني على العنوان الموضح أدناه وسيتم إرسال مستند التأهيل المسبق لهم إلكترونياً.

desalrfq@sovfundegypt.com

آخر موعد لتقديم طلبات التأهيل هو الساعة الثالثة بعد ظهر يوم الخميس الموافق ٢٢ سبتمبر ٢٠٢٢ بتوقيت القاهرة